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ZAPISNIK

s 26. sjednice Optinskog vijeta Opiine Malinsko-Dubainica

odriane u prostoru Opiinske viietnice u Malinskoi, Lina Bolmariiia 22,

dana 18. travnja 2024.

Sjednicu je oworio predsjednik Op6inskog vijeda Ivica Perisid u 19h sati, uWrdio da

postoji kvorum (prisutno je 7 od 13 vije6nika) za odrZavanje sjednice te da Vijeie moZe zapodeti

ia radom. odsutni su vije6nici Josip Turdi6, Mladenka Turk, Katarina Zuiii. Nenad Sabalja,

Tondi6 Tehomili6, Franko lQalji6.

Sjednici su prisuswovali Op6inski nadelnik Robert Anton Ikalji6, prodelnik Jedinstvenog

upravnog odjela Neven Matud, Ivan Jure5ii direktor Ponikve eko otok Krk d'o.o.

Uwrctuje se da je pred podetak 26. sjednice Op6inskog vije6a vije6nicima dostavljen dodatni

materijal:
- izmijenjena todka 9.1. predloZenog dnevnog reda Prijedlog Odluke o davanju dozvole

na pomorskom dobru za lokaciju 1 .1.

te se nadodaje todka:
- 11. Prijedlog suglasnosti za provedbu projekta provedba intervencije 73.13. Potpora

javnoj infrastrukturi u ruralnim podrudjima.

1. Usvajanje zapisnika s 25. sjednice Opdinskog Vijeda

2. Izvjeite o radu PONIKVE EKO OTOK KRK d. o. o. z.a komunahe djelatnosti, kao

davatelja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na podrudju op6ine Malinska-

DubaSnica za 2023. godinu

3. Prijedlog I. izmjena i dopuna plana gradenja komunalne infrastrukture na podrudju Op6ine

Malinska-Duba3nica za 2024. godinu

KLASA: 021-05121-0112
URBROJ: 2170-26-01-24-157
Malinska, 18. travnja 2024.

Dnevni red je jednoglasno usvojen kako slijedi:



4. Prijedlog izrnjena i dopuna plana lokacija za postaru priwemenih objekata

5. Prijedlog plana lokacija za rezervirana parkirali5na mjesta
6. Prijedlog odluke o imenovanju ulica i trgova na podrudju Opdine Malinska-Dubainica
7. IMOVINSKI PREDMETI
7.1 . Prijedlog odluke o darovanju k.d. 3680 k.o. Malinska - Dubainica u swhu izgradnje zgrade

vjerske namjene - kapelice

7.2. Prijedlog odluke o ponudama prispjelim u postupku natjedaja za prodajuk.t,.3725l5,k.(,.
3725/7 ik.d,.849312 sve k.o. Malinska - Duba5nica

7.3. Prijedlog zakljudka o zahtjeru za otkup zemlji5ta u Ulici Karinovo
8. Prijedlog suglasnosti na adaptaciju i prilagodbu poslovnog prostora na adresi Duballjanska

78 u Malinskoj, omaka prostora 1.1

9. Odluka o davanju dozvole na pomorskom dobru (9.1 9.20)
10. Prijedlog Odluke o namjeni poslovnog prostora i davanju poslovnog prostom u zakup
11. Prijedlog suglasnosti za provedbu projekta provedba intervencije 73.13. Popora javnoj

infrastrulcuri u ruralnim podrudj ima
12. Razno

Prelazi se na rad po usvojenom dnevnom redu

Toika l.

Usvajanje zapisnika s 25. sjednice Opdinskog Vije6a

Predsjednik vije6a postavlja pitanje vijeinicima dali imaju primjedbe na zapisnik s 25. sjednice.
Nije bilo prijavtjenih za raspraw.

Predsjednik vijeia odgacla glasovanje o usvajanju zapisnika s 25. sjednice s obzirom da je
najavljeno da 6e vijednici rondid Tehomilid i Franko lftalji6 pristupiti ovoj sjednici sa
zaka5nj enj em

Toika 2.

Izvjeide o radu PONIKVE EKO OTOK KRK d. o. o. za komunatne djelatnosti, kao
davatelja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na podruiju opdine Malinska-

Dubalnica za 2023. godinu

Predsjednik vijeia daje rijed Ivanu Juresiiu direktoru ponikve eko otok Krk d.o.o., koji navodi
kako se ovdje radi o izvjeSdu koje je davatelj javne usluge sakupljanja otpada duzan dosraviti
predstavnidkom vijedu sukladno Zakonu. ovdje da se ne radi o klasidnom izvjesiu vei o
aplikaciji koja se nalazi na stranicama Ministarstva, a potrebno ju je ispuniti i doitaviti ovom
vijeiu. Iz izvje5ia direktor izdvaja da na podrudju opiine postoji slioro 7000 obradunskih
mjesta. Nadalje naglaSava da se na podrudju opiine obavlja odvojeno prikupljanje opada, da
postoji reciklazno dvoriSte, te postoji odluka vijeia o pruianju usluge i cjenik iste. u 2023.
godini daje prikupljeno 25 000 tona otpada, sto je vise nego rekordne 2019. godine. odvojeno
je 60% otpada. Mijesani otpad se djelomidno prevozi na Marisiinu, a po sili zakona bi se sav
opad trebao odvoziti na Mari5iinu koja je Zupanijski centar za gospodarenje otpadom,
Medutim ishodena je dozvola da se otpad ne odvozi na Marisiinu za vrijeme ljetnih guzvi, te



6e isto biti mogu6e dok odlagali5te Treskavac ne bude popunjeno, Sto se odekuje kroz 2 godine.

Direktor navodi probleme: manjak radnika, te nagomilavanje otpada na Markatu i kod
reciklainog dvoriSta u Bogoviiima.
Vijednik Aleksandar Cvelid postavlja pitanje vezano za naknadu za poljopriwedne prikljudke,

na Sto odgovor daje Opiinski nadelnik: do nalaza revizije napla6ivala se samo potro5nja vode,

a ne i fiksni troiak, da bi revizija naredila da se mora pla6ati i fiksni tro5ak.

Vije6nik Ivan Tavdar postavlja pitanje podetka frukcioniranja karlica za owaranje ,,rnoloka",
direktor odgovara s obzirom da nije podijeljen dovoljan broj kartica, a da ljude na to ne moZemo

natjerati odludeno je da se s karticama koje otvaraju kontejnere zapo(ne 1.10.2024., nakon

sezone zbog pote5ko6a koje mogu nastati u sezoni.

Nakon rasprave predsjednik vije6a konstatira da se o izvjeS6u ne glasa, ve6 se isto samo

dostavlja Opcinskom vije6u.
Nakon rasprave direktor Ivan Jure5i6 napustio je Opcinsko vije6e.

utvrduje se daje tijekom izlaganja direktora opdinskom vijedu pristupila dva vijeinik4 Franko

Kraljii u 19:13h, te Tondi6 Tehomilii u 19.24h.

Utwduje se da je time vije6u prisutno 9 od 13 vije6nika.

Predsjednik vijeda ponovno stavlja na glasovanje prijedlog zapisnika s 25. sjednice Op6inskog

vije6a

Zaoisnik s 25. S] ednice Opiinsko eca usvaia se s 5 plasova za i 4 slasa.p vl

Toika 3.

Prijedlog I. izmjena i dopuna plana gradenja komunalne infrastrukture na podruEju

Opdine Malinska-Dubalnica za 2024. godinu

Predsjednik vijeda daje rijed opihskom nadelniku koji izvjestava vijeie kako imamo jedan

imovinsko pravni problem, te je potrebno predvidjeti sredswa za lokacij sku dozvolu ceste, a

vidjeti 6emo kako 6e se imovinskopravna problematika rije5iti.

Predsjednik stavlja Odluke na usvajanje

I. izrniena i doouna olana sradenia komunalne infiastrukture na u Ooiine Malinska-

Duba5nica za 2024. sodinu usvaia se iednoelasno (9 sl va za\.

Toika 4.

Prijedlog izmjena i dopuna plana lokacija za postavu privremenih objekata

Predsjednii vijeza daje rijed izvjestitelju prodelniku koji izvjesiuje op6insko vije6e daje bilo

potrebno izmijeniti i dopuniti plan lokacija za postavu privremenih objekata s obzirom da su

p.i.1"i.n. omaSke kod dvije lokacije na nadin da su upisane pogreSne katastarske destice.

Predsjednik stavlja prijedlog odluke na usvajanje.


